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Viorica Dancila recunoaște ca a sustinut OUG 13, pentru amnistie și grațiere. Azi

n-ar mai fi oportuna, pentru ca ”a fost un referendum”

Prezidentiabilul PSD Viorica Dancila a declarat marti, cu privire la sustinerea OUG 13 în anul 2017, prin

trimiterea unor mailuri catre sute de eurodeputati, ca trebuia sa explice situatia din tara, iar azi o astfel de

ordonanta nu ar mai fi oportuna.

"Nu eram premierul României, eram europarlamentar. Trebuia sa explic pentru ca au fost atâtea atacuri din partea

Monicai Macovei, Cristian Preda care zugraveau tara într-un mod în care nu facea cinste. Nu numai eu am trimis,

o sa vedeti ca toti europarlamentarii trimit emailuri", a spus Viorica Dancila.

"Indiferent de ce se întâmpla în tara, nu trebuie sa ducem aceste lucruri în afara. Uitati-va la emailurile trimise de

Monica Macovei", a completat aceasta.

Întrebata daca azi mai sustine OUG 13, Dancila a raspuns: "Din punct de vedere legal nu cred sa fie probleme de

legalitate. Acum nu cred ca este oportuna o astfel de OUG. A fost un referendum în care Guvernul nu poate da

OUG pe justitie".
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